
Zápis z 27. zasedání Akademického senátu FCHI dne 19. 5. 2010
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. P. Pokorný Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. František Muzika dokt. st. program
Bc. Eva Pospíchalová student
Bc. Michal Opletal student

Omluveni: Doc. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D. 403

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan

1. Předseda předal informace z kolegia děkana.

• Na „Votočkovu medaili“ navrhuje fakulta Doc. Kadlece.
• Na rok 2010/11 je 2166 přihlášek.
• Jsou připraveny nové studijní programy „Analýza léčiv“ a „Nano a mikrotechnologie v

chemickém inženýrství“.
• Elektronické verze Bc.,  Mgr. a doktorských prací budou na úložišti NTK, nebo MU Brno, o

podmínkách na úložištích se ještě jedná.
• Děkan zdůraznil velmi ekonomicky zajímavé projekty OPPA

2. Bylo dohodnuto definitivní znění dopisu (viz příloha) senátům ostatních fakult, ohledně
volební účasti při volbách do studentské části AS.

3. Různé:

• Na popud Ústavu ekonomiky byla diskutována problematika, jak odhalit případné
plagiátorství ještě před obhájením práce.

• Zástupce Pgs. připomněl, že by bylo dobré v rámci rekonstrukce poslucháren počítat
s rostoucím procentem notebooků používaných při přednášce místo klasického sešitu.

• Bylo konstatováno, že důležitou součástí rekonstrukce velkých poslucháren by měla být
klimatizace.

4. Termín příštího řádného zasedání je domluven na čtvrtek 17.6. 2010 ve 1345 na děkanátě.

V Praze 4.6. 2010
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI



Příloha k 27 zasedání AS FCHI:

Vážené kolegyně, vážení kolegové,

Předpokládáme, že podobně jako my míváte při volbách do studentské části akademického
senátu problémy s volební účastí, vždyť studenty máme velmi podobné. Opakovaná malá volební
účast nás nutí zamýšlet se nad limitem v našem volebním řádu, který tam je z doby, kdy 30%
volební účast byla dána zákonem. Realita je ale taková, že proběhnou první a druhé kolo s účastí
hluboko pod limitem a studentská část AS je zvolena až ve třetím kole, kde již limit volební účasti
není. Práce volebních komisí spojená s 1. a 2. kolem přichází vniveč a předem je jasné, že 1. a 2.
kolo se připravuje úplně zbytečně, jenom aby se splnil volební řád. Dnes již žádný zákon minimální
volební účast při volbách do AS nenařizuje a proto se chystáme náš volební řád změnit. Zároveň
máme pocit, že by volební řád AS měl být podobný, ne-li stejný, pro všechny fakulty a proto
bychom rádi tento krok s vámi koordinovali.

Navrhujeme dvě možnosti:

1. Odstavec o minimální volební účasti z volebního řádu úplně odstraníme a tím bude hned první
kolo platné, ať bude volební účast jakákoli.

2. Nastavíme si podmínky platnosti voleb ještě mírněji, např. 1. kolo 15%, 2. kolo 10% a 3. kolo
již bez podmínky.

Je nám jasné, že každá z námi uvažovaných variant má své pro i proti a proto by nás zajímal
názor spřátelených AS. My preferujeme (6:4) variantu v odstavci 1.

Předem děkujeme za odpověď,  s pozdravem.

Za AS FCHI Ladislav Fišer, předseda.

V Praze dne 5.6. 2010


